



國際真愛家庭協會
Family Keepers, Inc.

20672 Carrey Rd., Walnut, CA 91789-2418 Tel: 909-595-6777 office@familykeepers.org

Acknowledgement and Agreement by Legal Guardian

法定監護人的確認同意書

I, the undersigned, hereby acknowledge and agree that,

本人，也就是這份確認同意書的簽署人，特此確認及同意如下各點。

- ❖ My minor child(ren) has(have) been given the opportunity to apply for the scholarship offered by the Single Parent Family Ministry of Family Keepers, Inc. (FK), a not-for-profit corporation in the State of California, USA.
我的未成年子女（們）得有機會申請一個位於美國加州的非營利機構，國際真愛家庭協會（簡稱 FK）的單親事工所提供的獎助學金。
- ❖ I understand and agree that it is my responsibility to complete and submit this “Acknowledgement and Agreement by Legal Guardian” form when I submit the Scholarship Applications on behalf of my minor child(ren).
我理解並同意，當我代表我的未成年子女提交獎助學金申請書時，我有責任填寫並提交此份“法定監護人的確認同意書”。
- ❖ I understand and agree that, if my receipts of scholarship granted by FK in one calendar year is over \$599.00, I must submit the W9 form (for US citizen) or W8 / W8-BEN form (for non-US citizen) to FK to meet the legal requirement by IRS of the US. I also understand that FK shall issue the 1099 form to me if, my total receipt is over \$599 during a calendar year.
我理解並同意，如果我在一個公曆年度內獲得 FK 獎助學金收入超過 599.00 美元，我必須提交 W9 表格（美國公民）或 W8 / W8-BEN 表格（非美國公民）給 FK 以符合美國 IRS 的法律要求。我也明白如果我在一個公曆年度內獲得 FK 獎助學金收入超過 599.00 美元，則 FK 將會向我寄出 1099 表格。

Signatory (Legal Guardian)

簽署人 (法定監護人) 簽名

date 日期

Name of Legal Guardian _____

法定監護人姓名

(Print, both English & Chinese Name)

(請正楷填好法定監護人的中英文姓名)

List Name(s) of Minor Child(ren) _____

列出申請獎助學金的 學生姓名

(Print, both English & Chinese Name)

(請正楷填好學生的中英文姓名)